
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XXXVI/2021
z sesji w dniu 2 grudnia 2021 r.,

która odbyła się Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji
w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:28 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Robert Kudzia

7. Antoni Kufel
8. Marcin Kwiatek

9. Elżbieta Lenda

10. Alina Macher

11. Bożena Maślanka

12. Małgorzata Olma
13. Katarzyna Seneta
14. Marcin Stawinoga
15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XXXVI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XXXVI sesję Rady Gminy Wilkowice.
Odczytał informację o przetwarzaniu wizerunku na sesji.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,
radnego rady powiatu pana Adama Caputę,
radnych obecnych na sali oraz uczestniczących w sesji zdalnie,
Zastępcę Wójta Gminy Wilkowice pana Macieja Mrówkę,
Sekretarza Gminy panią Alicję Raszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
zastępcę Skarbnika panią Ewelinę Tobiasz,
pana Arkadiusz Dyka - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz transmisji,

- panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji,
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady nawiązał do dnia 12 listopada, kiedy to odbyła się uroczysta
gala XXII Edycji Nagrody Starosty Bielskiego im. ks. Józefa Londzina. Gminę Wilkowice reprezentował Pan
Antoni Kufel - Radny Gminy Wilkowice - 5 kadencję. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw
Społecznych, Sołtys Mesznej, Przewodniczący Spółki Wodociągowej w Mesznej -jednym słowem cytując
"Głos Gminy Wilkowice" - "człowiek instytucja". Dlatego jeszcze raz serdecznie pogratulował w imieniu
wszystkich Radnych Gminy Wilkowice tej zaszczytnej nominacji i znalezienia się wśród 10 osób z terenu
Powiatu Bielskiego wyróżnionych podczas gali w Bielskim Centrum Kultury. Dodał, że jest przekonany
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o tym, że była to wyjątkowa chwila i prestiżowe wyróżnienie za wieloletnią już działalność
i zaangażowanie na rzecz lokalnej społeczności - za co również bardzo podziękował.

Następnie głos zabrał radny A. Kufel stwierdzając, że lubi to, co robi. Podziękował wszystkim za
nominowanie do nagrody Starosty Bielskiego im. ks. Józefa Londzina.

Przewodniczący przypomniał o informacji technicznej i porządkowej dla radnych, którzy korzystają ze
zdalnego połączenia. Poprosił, aby wszyscy uczestniczący w posiedzeniu w trybie zdalnym mieli
wyłączony mikrofon, gdy nie zabierają głosu, aby nie powodowało to zakłóceń w czasie trwania obrad.
Zgłoszenia do dyskusji dokonujemy poprzez program e-sesja i na podstawie listy zgłoszeń będzie udzielał
głosu. Wówczas poprosił o włączenie mikrofonu i zabranie głosu. Poprosił również, aby osoba zabierająca
głos włączyła kamerę.
Następnie zwrócił się z prośbą o potwierdzenie przez radnych quorum w programie e-sesja. Odczytał listę
obecności. Wywołana osoba wypowiadała słowa - "jestem obecny" - w celu potwierdzenia połączenia.
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum,
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Dodał również, że od dnia 25 listopada obowiązuje nowy statut Gminy Wilkowice i od tego momentu
wszelkie działania podejmuje zgodnie z nową regulacją.

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. Zmian do porządku obrad nie wniesiono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Głos zabrał radny powiatowy A. Caputa w kwestiach związanych z bezpieczeństwem:

- rada powiatu podjęła uchwałę w sprawie badań przesiewowych w zakresie badań słuchu. Jest to akcja
z możliwością kontynuacji na lata następne. 1600 uczniów zostanie poddanych tym badaniom. Szczegóły
znajdują się na stronie powiatu,

- przebudowa ul. Bielskiej od granicy z Meszną do nowego ronda w Buczkowicach. Z uwagi na
wydłużający się okres projektowania zadanie zostanie rozpoczęte w 2022 r. (przebudowa wraz z budową
ciągu pieszo-jezdnego),

- odsuwa się w czasie sprawa zmiany oznakowania zjazdu do Miasta Szczyrk poprzez likwidację węzła
w Wilkowicach. Zjazd ten miał być zlikwidowany. Zmiana jest w trakcie realizacji nie ma konkretnego
terminu jej wdrożenia,

- doświetlenie przejść na drogach wojewódzkich. Program finansowany ze środków ośrodku ruchu
drogowego. Ponieważ nie wytypowano przejścia dla pieszych z rejonu naszego województwa, radny
poinformował, że dopytywał, czy u nas nie ma takiego przejścia. W sprawę zaangażowała się radna
wojewódzka i udało się takie przejścia wyznaczyć.

-19 października br. komisja bezp. ruchu rogowego przekazała 4000 odblasków dla dzieci. Dzielnicowi
lub przedstawiciele wydz. ruchu drogowego wręczają odblaski dzieciom w czasie zajęć w szkołach. Radny
Caputa zwrócił się z prośbą do Wójta w sprawie wyniesionego przejścia na Fałata i zapytał czy uda się je
doświetlić? Zaapelował, aby to zrobić.
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5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym. Rozpoczął od informacji, że za paliwa
gazowe zapłacimy 300% więcej niż w roku ubiegłym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Postępowania przetargowe
l) W dniu 22. 11.2021 r. ogłoszono postępowanie na zadanie pn. "Dostawa ciągnika rolniczego wraz

z pługiem do odśnieżania", obecnie otwarcie ofert planowane jest na dzień 03.12.2021 r.

Podpisane umowy
l) Podpisano umowę w dniu 10.11.2021 r. na zadanie pn. "Zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy

Wilkowice poprzez ich odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi w sezonie 2021/2022 -D". Umowę
podpisano z firma "Wycinka Drzew - Ireneusz Ferdynus" na kwotę maksymalną w wysokości
117.200,00. W związku z powyższym dwa rejony do odśnieżania zostały powierzone firmom
zewnętrznym. W pozostałym zakresie zimowe utrzymanie dróg jest realizowane przez Referat Służb
Technicznych.

2) Podpisane zostały również umowy dotyczące kompleksowego zakupu paliwa gazowego w grupie
zakupowej powiatu bielskiego. Umowy zostały podpisane w dniu 22. 11. 2021 r. na cały okres 2022r.
Postępowanie prowadzone było przez Starostwo Powiatowe.

3) W chwili obecnej trwa procedura na zadanie "Zakup energii elektrycznej przez uczestników grupy
zakupowej Powiatu Bielskiego - postępowanie nr 2". Jedyną ofertę złożyła ENERGA-OBROT S.A.
Trwa badanie ofert oraz zbieranie oświadczeń o zabezpieczeniu odpowiedniej kwoty w budżetach
poszczególnych podmiotów biorących udział w grupie zakupowej, ponieważ kwota oferty
przewyższa kwotę, jaka pierwotnie była zaplanowana na sfinansowanie zamówienia.

Złożone wnioski i pozyskane środki:
l) W ramach konkursu graniowego "Cyfrowa Gmina" Gmina Wilkowice złożyła wniosek na zakup

2 (dwóch serwerów) i obowiązkowe przeprowadzenie technicznej diagnozy cyberbezpieczeństwa
w JST na łączną kwotę brutto 100.000 zł. Na chwilę obecną wniosek zostat zaakceptowany i czekamy
na podpisanie umowy.

2) W dalszym ciągu nie opublikowano wyników Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie
"Przebudowa dróg gminnych Wiśniowej i Ornej w Bystrej" - kwota inwestycji 1.424.764 zł.

KANALIZAOA:

Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 18.11.2021r.:
Etap II: 95 % w zakresie budowy sieci wykonano: 36,9 km sieci kanalizacyjnej
Ogółem Projekt: wykonano: 80,7 km (do wykonania pozostało 1,3 km)
Zaawansowanie finansowe Projektu (ogółem wydatki zafakturowane) 86% - 71,6 min zł brutto
W dniu 23. 11.2021 złożono Przejściowe świadectwo Płatności nr 24 na kwotę 638 tyś zł.

*:* Stan podłączeń do sieci kanalizacyjnej (wg danych AQUA na 31.10.2021):
W ramach całego Projektu podłączono do sieci kanalizacyjnej 935 budynków (z planowanych 1654).

Mieszkańcy położeni w zlewni wykonywanych obecnie przepompowni ścieków "Łubinowa" i "Huciska
muszą czekać do marca 2022r. na możliwość podłączenia do czasu uruchomienia pompowni.

<* Bieżąca realizacja zadań.
Główne prace budowlane w ramach Projektu prowadzone są w obrębie dwóch pompowni. Zamontowane
zostały zbiorniki rezerwowe na pompowni "Huciska" wraz z połączeniami technologicznymi, aktualnie
analogiczne prace wykonywane są na pompowni "Łubinowa". Prace montażowe urządzeń tłoczni mają być
wykonywane w grudniu br.
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Roboty budowlano-montażowe związane z budową kanalizacji w ramach projektu podstawowego są na
ukończeniu, pozostały do wykonania kanały dodatkowe w ramach zadania 13 i 14.

Do wykonania pozostał wylot brzegowy i zabudowa separatora wraz z osadnikiem przy przepompowni
w Huciskach oraz realizacja zadań dodatkowych:
- budowa kanalizacji w ulicach: Malinowej i Kolejowej w Wilkowicach (zad. 14),
- budowa kanalizacji w ulicach: Kręta, Karpacka w Bystrej, oraz Pszenna, Jesionowa w Wilkowicach
(zad. 13).

Zadania dodatkowe oza Pro'ektem

l. "Budowa bocznej sieci kanalizacji sanitarnej łączącej sieć główną z budynkami położonymi na terenie
Gminy Wilkowice w roku 2021-część l" - stan zaawansowania: 85%,
2. "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Bystrej przy ul. Beskidzkiej." - Zakres rzeczowy zrealizowany.
Do wykonania odtworzenia po robotach kanalizacyjnych.

Na drogach, w których prowadzone były prace związane z budową kanalizacji wykonano w listopadzie br.
odtworzenia asfaltowe na ulicach: Astrów, Halna, Maków, Kurkowa w Wilkowicach.

<* Podsumowanie finansowe roku 2021

Z dotacji Unii Europejskiej pozyskanej przez Gminę Wilkowice wydatkowano w bieżącym roku blisko 6 min
zł, podobnie z pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Środki własne
Gminy stanowiły ok. 3, 8 min zł, wliczając w tę kwotę niemal 800 tyś. zł na dodatkowe roboty nieujęte
w projekcie, a więc m. in. wykonanie nawierzchni asfaltowych w miejscach, gdzie pierwotnie nie były
przewidziane, odwodnienia przy drogach, czy konieczne wykupy gruntów. Całkowite wydatki roczne
związane z Projektem wynoszą ok. 15 min zł, co stanowi 71% wykonania wydatków inwestycyjnych
budżetu gminy.

*:* Uwagi i uwarunkowania:
Termin realizacji całego Projektu - wg umowy o dof. : 31. 12.2022r. - niezagrożony -
Termin uzyskania Efektu ekologicznego -wg umowy o dof. : 31.12.2023r. - niezagrożony.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Informacja bez zmian w stosunku do poprzednich sesji.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Radny powiatowy A. Caputa opuścił salę posiedzeń.

Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą okres od
27. 10.2021 do 02.12.2021:

l) 30 - 31 października - Mistrzostwa Polski Juniorów Młodszych w skokach na trampolinie, ścieżce
iPMT,

2) 8 listopada - t warsztaty dot. Strategii Rozwoju Gminy Wilkowice "Wilkowice 2030",
3) 9 listopada - Rada Sołecka w Bystrej,
4) 11 listopada - obchody 103 rocznicy Odzyskania Niepodległości,
5) 12 listopada - uroczysta gala XXII Edycji Nagrody Starosty Bielskiego im. ks. Józefa Londzina,
6) 13 listopada - VI Międzynarodowe Grand Prix Beskidów Karate Kyokushin,
7) 23 listopada - spotkania z przedstawicielami klubów sportowych z terenu Gminy Wilkowice

w ramach posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy,
8) 23 listopada - wernisaż konkursy fotograficznego "Dynamika Sportu" w Gminnym Ośrodku

Kultury "Promyk",
9) 26 - 27 listopada - Śląskie Forum Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów - szkolenie pt. "Budżet
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i WPF jst na rok 2022, a rola organu stanowiącego w tym przewodniczących rad jednostki
samorządu terytorialnego w kontekście ostatnich zmian przepisów",

10) 30 listopada - szkolenie dot. subwencji oświatowej, arkuszy organizacyjnych oraz realizacji
pomocy psychologiczno-pedagogicznej w placówkach oświatowych

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.
Dokument został przesłany wszystkim radnym do zapoznania się. Informacja o stanie realizacji zadań
oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
Ponadto, byta również możliwość przesłania ew. pytań i wątpliwości dot. tej informacji. W wyznaczonym
terminie nie wpłynęły żadne uwagi.
Następnie Przewodniczący przedstawił kilka najważniejszych elementów tego opracowania.
Wójt stwierdził, że nie ma co dyskutować nad tym jak ważna jest edukacja.
Wzrost kosztów kształcenia nauczycieli jest wskaźnikiem, który pokazuje jak dużo finansujemy
w oświatę. Tam, gdzie zaobserwowaliśmy słabe strony będziemy chcieli je zmienić.

Przewodniczący Rady stwierdził, że to jest istotny element dla komisji oświaty.

8. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne interpelacje, ani
wnioski.

- zastępca przewodniczącego komisji P. Piotr Wałeczek poinformował, że 4 listopada komisja
zajmowała się analizą pisma fundacji Nowe Spektrum. Uzasadnienie zostanie przedstawione przy
uchwale w sprawie rozpatrzenia petycji.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - przewodniczący Antoni Kufel poinformował, że
komisja na ostatnim posiedzeniu wniosków nie sformułowała.

- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca Alina Macher
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu 23 listopada 2021 r. sformułowała następujący
wniosek: Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy Wilkowice na posiedzeniu w dniu
23 listopada 2021r. przychyliła się do prośby kierownik SGZOZ p. Katarzyny Banet - Skwarna dotyczącej
wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego - używanego aparatu USG SonoScape z 2014 roku
i zawnioskowała o przygotowanie stosownej uchwały Rady Gminy w w/w sprawie.

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska przewodnicząca komisji Bożena Maślanka
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu sformułowała następujący wniosek: Komisja
rekomenduje Radzie Gminy Wilkowice wprowadzenie zmiany do uchwały w sprawie szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice,
polegającej na zmianie zapisu: co najmniej raz w miesiącu na nie rzadziej niż raz na pięć tygodni.

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta poinformowała,
że komisja na ostatnim posiedzeniu wniosków nie sformułowała, natomiast pozytywnie zaopiniowała
projekt budżetu na 2022 rok,

- Komisja Rewizyjna - przewodnicząca Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja na ostatnim
posiedzeniu zajmowała się kontrolą Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w Wilkowicach. Wniosków nie wypracowano.
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10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Wyrażenia zgody na sprzedaż używanego aparatu USG stanowiącego własność Samodzielnego
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Poinformował, że do Rady
Gminy Wilkowice wpłynęło pismo z prośbą o wyrażenie zgody na zbycie aparatu USG. W piśmie jest
informacja, że zbycie aparatu USG zostało pozytywnie zaopiniowane przez Radę Społeczną SGZOZ
w Wilkowicach.

Przewodnicząca Komisji Alina Macher przedstawiła stanowisko komisji w sprawie - Komisja Sportu,
Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy Wilkowice na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2021r. przychyliła się
do prośby kierownik SG ZOZ p. Katarzyny Banet - Skwarna dotyczącej wyrażenia zgody na zbycie środka
trwałego - używanego aparatu USG SonoScape z 2014 roku i zawnioskowała o przygotowanie stosownej
uchwały Rady Gminy w w/w sprawie.

Głosowano w s rawie: Wyrażenia zgody na sprzedaż używanego aparatu USG stanowiącego własność
Samodzielnego Gminnego Zakładu Ooieki Zdrowotnej w Wilkowicach,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nikł imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/342/2021.

b) Przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki zakażeń
pneumokokowych na lata 2021-2023 w Gminie Wilkowice,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Zasygnalizował, że w programie są błędy literowe na str. 15, na str. 10 - przesunięcie tekstowe. Te błędy
nie wpływają merytorycznie na projekt uchwały.
W załącznikach do programu pola do zaznaczania odpowiedzi powinny być puste (obecnie są zapełnione
krzyżykiem).
W załączniku nr 2 do uchwały w pkt 7 - błąd literowy w słowie uzależnienie od alkoholu.
Następnie Przewodniczący zgłosił wniosek o wprowadzenie zmiany w załączniku nr 3 do załącznika do
uchwały "Ankieta satysfakcji uczestnika Programu Zdrowotnego" w pytaniu nr 5, polegającej na
zamianie sformułowania "w ośrodku zdrowia" na "w podmiocie leczniczym realizującym program",
wnioskując o jego przegłosowanie.
Dodał, że podmiot realizujący program musi być wybrany w postępowaniu przetargowym.

Głos zabrała przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy P. A. Macher
i stwierdziła, że teraz nie wie czy, po tych poprawkach rada może głosować nad przyjęciem programu
z tymi poprawkami, które Przewodniczący Rady przekazał.
Poinformowała, że komisja projekt uchwały i program przeglądała. Program przeszedł ocenę Agencji
Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji, co nie jest rzeczą łatwą, bo te programy z reguły wracają z
agencji i muszą być poprawiane, bo tam każdy szczegół się liczy.
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Dodała, że nie ma innej możliwości niż wybór podmiotu realizującego szczepienia w drodze
postępowania konkursowego
Podkreśliła, że program jest nowatorski w skali kraju. Szczepienia przeciw pneumokokom są zalecane
przez NFZ, ale nie są refundowane. Aby te szczepienia realizować bezpłatnie dla mieszkańców konieczne
jest refundowanie przez gminę. Program obejmuje ludzi bardzo narażonych na zagrożenie - Seniorów 65
plus. Program jest bardzo ważny z punktu widzenia społecznego, zdrowotnego.
Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy jednogłośnie rekomendowała przyjęcie tej uchwały
aktualnie z dodaniem stów: przy jednoczesnym wprowadzeniu poprawek o których mówił
Przewodniczący Rady.

Przewodniczący zaproponował 5 min. przerwę.
Po zakończeniu przerwy Przewodniczący Rady wznowił obrady. Jednocześnie poinformował, że
podtrzymuje swój wniosek, który ponownie odczytał.

Głosowano wniosek w s rawie: wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Wilkowice o wprowadzenie
zmiany w załączniku nr 3 do załącznika do uchwały "Ankieta satysfakcji uczestnika Programu
Zdrowotnego" w pytaniu nr 5, polegającej na zamianie sformułowania "w ośrodku zdrowia" na
"w Dodmiocie leczniczym realizującym program".

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Następnie Przewodniczący dodał, że program jest wyjątkowy, wychodzimy naprzeciw mieszkańcom 65
plus. Przypomniał, że to komisja sportu wystosowała wniosek o przygotowanie takiego programu.

Następnie Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy P. A. Macher
przypomniała o jednogłośnej rekomendacji komisji dla uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu
polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych na lata 2021-2023 w Gminie
Wilkowice na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2021 r.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu
polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych na lata 2021-2023 w Gminie
Wilkowice.

Głosowano w s rawie: Przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pn. "Program profilaktyki
zakażeń pneumokokowych na lata 2021-2023 w Gminie Wilkowice,

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXVI/343/2021.
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c) Rozpatrzenia petycji,

Przewodniczący Rady poinformował, że petycja od Fundacji Nowe Spectrum wpłynęła 10 września br.
Stanowisko w sprawie przedstawił zastępca Przewodniczącego Komisji P. Piotr Wałeczek.
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.

Głosowano w s rawie: Rozpatrzenia petycji,

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/344/2021.

d) Uchylenia uchwały Nr Xl/85/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 5 października 2011 r. w sprawie
ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Wójt zwrócił uwagę na pracochłonność i kosztochłonność naliczania tej opłaty. Opłata naliczana jest od
ilości zatrzymań przedsiębiorcy, co zmienia się czasami w ciągu miesiąca wielokrotnie. To, co dostajemy
przeznaczamy na opłatę pocztową i znaczki.

Rekomendację jednogłośną dla podjęcia uchwały przedstawiła B. Maślanka przewodnicząca Komisji
Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Głosowano w s rawie: Uchylenia uchwały Nr Xl/85/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 5 października
2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych,

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W nikł imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/345/2021.

e) Zmiany uchwały nr Xlll/121/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie
zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Bielsko -

Biała Komorowice przy realizacji zadania polegającego na zaktualizowaniu obszaru i granic aglomeracji
Bielsko - Biała Komorowice.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Jednocześnie poinformował
o korekcie błędu literowego w par. l w/w uchwały, w słowie Bielsko - Biała.
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Przewodniczący poinformował o piśmie, które wpłynęło od Prezydenta Miasta B-B w sprawie
Aglomeracji Bielsko - Biała Komorowice z prośbą o podjęcie stosownej uchwały. Zmiana jest
podyktowana przystąpieniem Gminy Kozy do aglomeracji.

Rekomendację jednogłośną dla podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska P. Bożena Maślanka.

Głosowano w s rawie: Zmiany uchwały nr Xlll/121/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada
2019 r. w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład
aglomeracji Bielsko - Biała Komorowice przy realizacji zadania polegającego na zaktualizowaniu obszaru
i granic aglomeracji Bielsko - Biała Komorowice.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/346/2021.

f) Zmiany uchwały nr XLVI/390/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 marca 2018 r. w sprawie
ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych

na terenie Gminy Wilkowice,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Przewodniczący Rady dodał, że uchwała wchodzi w życie od l stycznia 2022 r.

Głosowano w s rawie: Zmiany uchwały nr XLVI/390/2018 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 marca 2018
r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków jednostek Ochotniczych Straży
Pożarnych na terenie Gminy Wilkowice,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/347/2021.
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g) Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r.,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Poinformowała, że do projektu uchwały są zmiany polegające
na przesunięciu 6.000 zł z rozdziału 75023 - Urzędy Gmin - paragraf 4300 do rozdziału 90002 -
gospodarka odpadami komunalnymi, paragraf 4300.

Wójt dodał, że ta zmiana potwierdza zasadność podwyższenia opłaty za odbiór odpadów komunalnych,
której dokonywaliśmy na wcześniejszej sesji. Mamy coraz więcej odpadów i coraz droższe jest ich
zagospodarowanie.

P. Skarbnik poinformowała, że zwiększamy dochody łącznie o 3. 934. 852, 00 zł a wydatki zmniejszamy
łącznie o 2.607.959,58 zł. To powoduje, że zmniejsza nam się deficyt o 6. 542. 811,58 zł
Po wprowadzeniu zmian plan dochodów wyniesie 88.433. 252,75 zł, plan wydatków wyniesie
100. 380. 441, 17 zł, planowany deficyt budżetowy -11.947. 188,42 zł.
Zmiany są wprowadzone również w poszczególnych załącznikach budżetowych tj. planie dochodów,
wydatków, wydatkach majątkowych, przychodach i rozchodach, zestawieniu dotacji planowanych do
udzielenia z budżetu gminy, planie finansowym zadań przyjętych do realizacji w Gminnym Programie
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnym Programie Przeciwdziałania Narkomanii, planie
finansowym zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, dochodach
i wydatkach realizowanych z funduszu przeciwdziałania COVID-19, planie wydatków jednostek
pomocniczych Gminy Wilkowice,

Głosowano wniosek w s rawie: Wprowadzenia zmiany w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenie
zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r. polegającej na przesunięciu 6.000 zł z rozdziału 75023 -
urzędy gmin - paragraf 4300 do rozdziału 90002 -gospodarka odpadami komunalnymi, paragraf 4300.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Otma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r.

Głosowano w s rawie: Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 r.,

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
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Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/348/2021.

h) Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2021-2032,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Zasygnalizowała konieczność podjęcia wniosku
o wprowadzenie zmiany w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021 - 2032, polegającej na wprowadzeniu zmiany w zadaniu pn.
"Sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w zachodniej części gminy
Wilkowice" na kwotę 35. 500 zł w roku 2022. (do przedsięwzięć dodano kwotę 35.500 zł).
Firma wystąpiła o wydłużenie terminu.
Zmiana nie ma wpływu na strukturę dochodów i wydatków w roku bieżącym jak i w roku przyszłym.

Głosowano wniosek w s rawie: wprowadzenia zmiany w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenie
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Witkowice na lata 2021 - 2032, polegającej na
wprowadzeniu zmiany w zadaniu pn. "Sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego w zachodniej części gminy Wilkowice" na kwotę 35.500 zł w roku 2022.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wniosek został podjęty jednogłośnie.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia
zmian do WPF na lata 2021-2032,

Głosowano w s rawie: Wprowadzenia zmian do WPF na lata 2021-2032,

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/349/2021
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i) Zmiany uchwały Nr XXXI 11/277/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 marca 2017 r. w sprawie
zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,

Projekt uchwały przedstawiła P. Skarbnik. Powodem jej podjęcia jest dostosowanie kwot
w poszczególnych latach do harmonogramu rzeczowo - finansowego zatwierdzonego przez NFOŚiGW
w Warszawie.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Głosowano w s rawie: Zmiany uchwały Nr XXXI 11/277/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 marca
2017 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego,.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/350/2021.

j) Pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka.

Głosowano w s rawie: Pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów
własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/351/2021.

Następnie Przewodniczący ogłosił 20 min. przerwę.
Po zakończeniu przerwy obrady kontynuowano.

k) Ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Wilkowice,

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
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Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Głosowano w s rawie: Ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Wilkowice,

W niki łosowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Wójt podziękował za jednogłośne podjęcie uchwały. Odczucie jest takie, że praca Wójta jest doceniana.
Dodał, że czuje się zobowiązany do dalszego wykonywania jak najlepiej swoich obowiązków

Uchwała otrzymała nr XXXVI/352/2021.

l) Ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych Gminy Wilkowice,

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.
W projekcie uchwały stawki uzależnione są od pełnionej funkcji. Uchwała wchodzi w życie od stycznia
2022 r.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Przewodniczący Rady poinformował, że od 2000 r. nie było zmian w stawkach poszczególnych diet.

Głosowano w s rawie: Ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży służbowych Radnych Gminy
Wilkowice,

W niki osowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/353/2021.

m) Przystąpienia Gminy Wilkowice do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów,

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w/w sprawie wraz z uzasadnieniem.
Dodał, że udział w związkach otwiera nam szereg nowych możliwości.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.
P. A. Macher dodała, że szkoda, że tak późno Gmina Wilkowice przystępuje do związku.
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Głosowano w s rawie: Przystąpienia Gminy Wilkowice do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów,

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXVI/354/2021.

n) Ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie ze słupów oświetleniowych stanowiących własność
Gminy Wilkowice.

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.

Wójt dodał, że Gmina Wilkowice wybudowała słupy oświetleniowe, dlatego pojawiły się firmy, które
chcą na tych słupach powiesić instalacje niskoprądowe internetowe. Za taką usługę pobiera się opłatę,
dlatego my też chcemy to realizować. Tauron również realizuje to skutecznie. Aby to realizować
konieczne jest podjęcie w/w uchwały.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy P. Katarzyna Seneta.

Głosowano w s rawie: Ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie ze słupów oświetleniowych
stanowiących własność Gminy Wilkowice.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Uchwała otrzymała nr XXXV/355/2021.

11. Przyjęcie protokołu z sesji XXXIV/2021.
Do w/w protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji XXXIV/2021.

Głosowano w s rawie: Przyjęcia protokołu z sesji XXXIV/2021.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:
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Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

12. Wolne wnioski, komunikaty.

Przewodniczący przedstawił pisma, które wpłynęły do rady:
- Naczelnik l Urzędu Skarbowego w Bielsku Białej, po dokonaniu analizy oświadczenia o stanie

majątkowym poinformował, że oświadczenie zastępcy wójta zostało złożone na nieaktualnym
formularzu, innych nieprawidłowości nie stwierdzono.

- Naczelnik II Urzędu Skarbowego, po dokonaniu analizy oświadczenia o stanie majątkowym
poinformował o nieprawidłowościach w oświadczeniach majątkowych dwóch osób, które składane były
do Wójta Gminy Wilkowice oraz o nieprawidłowości w oświadczeniu majątkowym jednego z radnych.
Nieprawidłowości zostały poprawione.

Wojewoda Śląski wydał decyzję w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały
nr XXXIII/318/2021 z 29 września 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz
Gminy Wilkowice w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, w części określonej w par. l uchwały
w zakresie wyrazów: za cenę nie wyższą niż 125. 000, 00 zł jako sprzecznej z art. 18 ust 2 pkt 9 lit. a
ustawy o samorządzie gminnym, w związku z art. 11 ust l ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce
nieruchomościami.

- pismo Rady Gminy Bobrowniki, która przekazała uchwalony apel dotyczący zapewnienia
jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do
przypadających im zadań - załącznik nr 4 do protokołu,

- pismo Rady Gminy Czeladź, która przekazała uchwalony apel dotyczący zapewnienia
jednostkom samorządu terytorialnego udziału w dochodach publicznych odpowiednio do
przypadających im zadań - załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący nawiązał do pisma mieszkanki gminy Wilkowice w sprawie przyznawania stypendiów.
Na pismo Przewodniczącego Rady w sprawie uzupełnienia pisma Pani nie odpowiedziała. Sprawie należy
nadać dalszy bieg, dlatego zaproponował przegłosowanie wniosku, aby pismo z dnia 21 października br.
przekazać komisji oświaty w celu przeanalizowania dotychczasowych zasad przydzielania stypendiów
w określonym przez pismo zakresie.

Głosowano wniosek w s rawie: aby pismo z dnia 21 października br. przekazać komisji oświaty w celu
przeanalizowania dotychczasowych zasad przydzielania stypendiów w określonym przez pismo zakresie.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Przewodniczący poinformował również o III edycji Gali Sportu Gminy Wilkowice, zgodnie z zarządzeniem
Wójta 250/2021 z 18 listopada 2021 r. Uroczysty finał zaplanowano na dzień 10 lutego 2022 r.
Przekazał zaproszenie na najbliższą niedzielę 5 grudnia br. do Kościoła pn. Niepokalanego Serca NMP
w Mesznej na godz. 18. 00, kiedy to będzie miało miejsce wręczenie rodzinie Pana S. Kwaśnego - aktu
nadania tytułu Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice oraz statuetki.
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Wójt poinformował, że zaczyna się sezon zimowy. Jeżeli chodzi o odśnieżanie dróg dwa rejony
powierzono firmom zewnętrznym. W pozostałym zakresie będzie to realizował Referat Służb
Technicznych.
Dodał, że nie wszystkie ulice uda się odśnieżyć w jednym czasie, będziemy to robić sukcesywnie, po
kolei. Przy dużych opadach mieszkańcy muszą się uzbroić w cierpliwość. W ramach posiadanych
możliwości staramy się przygotować drogi jak najlepiej do przejazdu. Pracownicy wiedzą jak odśnieżać
i kiedy drogi posypywać.
Jeżeli zostanie coś uszkodzone, to należy to zgłaszać.

Życzenia świąteczne przedstawił Wójt. Do życzeń przyłączył się również Przewodniczący Rady.

13. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXVI sesję Rady Gminy
Wilkowice.

Przewodniczył:

Przygotował(a):

INSPEKTOR

.^
mgr Małgorzat Lempart

^Q^ ^> <^il %e> t^Ck

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl

Szczegótowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady Gminy"
/" stanowi zafqcznik do protokołu z 2 grudnia 2021 r.

Do w/w protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające z porządku
obrad.
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